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Actiecomité “Red De Godsbergkouter” – vragen van bewoners aan stadsbestuur Geraardsbergen  

 

Vragen van bezorgde burgers die tot nu 

toe niet of onvoldoende beantwoord zijn 
 

 

1. Landbouw en ruimtelijke ordening 
 

1.1. Hoeveel HA grond wordt er ingenomen door de kazerne?  

Antwoord van stadsbestuur: 

 

1.2. Dixit de burgemeester zal via RUP worden onderzocht of er evenwaardige zoekzones gedetecteerd kunnen 

worden? Wil dit zeggen dat het stadsbestuur geen onafhankelijk onderzoek zal voeren om andere locaties te 

zoeken en dat het de bezwaarprocedure via RUP door de buurtbewoners zal moeten gebeuren?  

Antwoord van stadsbestuur: 

 

1.3. Dixit de burgemeester zal bij de opmaak van het ruimtelijk uitvoeringsplan een afweging van verschillende 

locatiealternatieven gebeuren. Zal hiervoor een studie worden uitgevoerd? Zal deze studie worden uitgevoerd 

door een onafhankelijk studiebureau gelet op de grote maatschappelijke impact?  

Antwoord van stadsbestuur: 

 

1.4. Als een station een essentiële voorwaarde is voor de mobiliteit rondom de kazerne, waarom zijn er rond 

andere stations op grondgebied Geraardsbergen geen andere alternatieven gezocht.  

Antwoord van stadsbestuur: 

 

1.5. Welk bewijs kan stadsbestuur aanleveren waarbij blijkt dat de grondprijzen stijgen in de nabijheid van een 

kazerne en hoe wordt de waardebepaling van het onroerend goed bepaald?  

Antwoord van stadsbestuur: 

 

1.6. Waarom is de vorm van de aangeduide locatie op pagina 14 en pagina 19 van de kandidatuur verschillend? 

Hoeveel hectare wordt nu eigenlijk onteigend? Waar zal de nieuwe steenweg effectief komen?  

Antwoord van stadsbestuur: 
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1.7. Hoe denkt het bestuur het pendelverkeer afkomstig van het noorden op de N42 (Zottegem, Brakel) naar en 

van het Kwartier af te kunnen leiden langs de N-hoofdwegen (N42/N460 - kruispunt Vier Wegen) in plaats 

van langs de (kortere) sluipwegen doorheen Ophasselt (Bildeken - Moenebroekstraat - rondpunt & Vrijheid - 

Rapidelaan - Moenebroekstraat – rondpunt)? 

Antwoord van stadsbestuur: 

 

1.8. Het ruimtelijk structuurplan Vlaanderen heeft verschillende waardevolle landbouwgronden herbevestigd; 

waarom wordt niet gekeken naar industriezones of andere zones zodat de ruimtelijke structuurplannen wél 

worden gegarandeerd.  

Antwoord van stadsbestuur: 

 

1.9. Hoe worden de landbouwers die onteigend worden gecompenseerd?  

Antwoord van stadsbestuur: 

 

1.10. Hoe wordt hun inkomensverlies vergoed? Zowel op korte als lange termijn  

Antwoord van stadsbestuur:  


